Speech delivered by His Excellency Ambassador Vinod K. Jacob during the inaugural event of yoga classes in the Embassy of India premises.

<u>09 March 2024 – Embassy of the Republic of India premises</u>

At the outset, I would like to congratulate His Majesty King Hamad bin Isa Al Khalifa on the occasion of the silver jubilee of his wise leadership. This year also marks the tenth anniversary of the official visit made by His Majesty the King to India in 2014, which raised bilateral relations between the Republic of India and the Kingdom of Bahrain to new heights. Since then, the two sides have expanded cooperation in political, defence, economic, Technological, cultural and people-to-people ties.

People to people links form an important basis for the historically friendly relations between India and the Kingdom of Bahrain.

I thank His Majesty King Hamad bin Isa Al Khalifa and His Royal Highness the Crown Prince and Prime Minister Prince Salman bin Hamad Al Khalifa for their vision for the future of India-Bahrain bilateral relations and for taking care of the interests of the Indian community.

A new chapter in our bilateral relations was written during the successful visit of Prime Minister Narendra Modi to Bahrain in August 2019.

I seek the support of the Honorable Members of Parliament of Bahrain in strengthening the cooperation between our two countries.

Thank you all.			

كلمة سعادة السفير فينود كوريان جاكوب خلال حفل افتتاح جلسات اليوغا في مقر السفارة الهندية.

9 مارس 2024

في البداية أود أن أهنىء حضرة صاحب الجلالة الملك حمد بن عيسى آل خليفة بمناسبة اليوبيل الفضي لقيادته الحكيمة، ويصادف هذا العام أيضاً مرور عشر سنوات على الزيارة الرسمية التي قام بها جلالة الملك إلى الهند في عام 2014 والتي ارتقت بالعلاقات الثنائية بين جمهورية الهند ومملكة البحرين إلى آفاق جديدة، و قام الجانبان بتوسيع التعاون في المجالات السياسية والدفاعية والتجارية والتكنولوجية والثقافية والروابط بين الشعبين منذ ذلك الحين.

تشكل الروابط بين الشعبين أساسًا مهمًا لعلاقات الصداقة التاريخية بين جمهورية الهند ومملكة البحرين.

أتقدم بالشكر الجزيل إلى حضرة صاحب الجلالة الملك حمد بن عيسى آل خليفة وصاحب السمو الملكي ولي العهد رئيس مجلس الوزراء الأمير سلمان بن حمد آل خليفة على رؤيتهما لمستقبل العلاقات الثنائية بين جمهورية الهند ومملكة البحرين وعلى اهتمامهما بمصالح الجالية الهندية.

لقد تمت كتابة فصل جديد في علاقاتنا الثنائية خلال الزيارة الناجحة التي قام بها رئيس الوزراء ناريندرا مودي إلى البحرين في أغسطس 2019.

نأمل دعم السادة أعضاء البرلمان البحريني في تعزيز التعاون بين بلدينا.

شكرا لكم جميعا.